

SOLD TO/ENDU A Erinwood Ford Sales Inc. 2395 Motorway Blvd Mississauga ON CAN L5L 1V4		B10 368		RAMP ONE/ TERMINAL UN		DEALER NO./CONCESSIONNAIRE		TOTAL MSRP		\$34,139.00	
SHIP TO (IF OTHER THAN SOLD TO) / EXPEDIER A (S) AUTRE QUE L'ACHETEUR: National Car Rental B2 587 600 Arthur Fecteau Dorval QC		RAMP TWO/ TERMINAL DEUX		FINAL ASSEMBLY PLANT/ USINE DE MONTAGE		LOUISVILLE		* MANUFACTURER'S SUGGESTED RETAIL PRICE = MSRP * NOTE: THIS PRICE HAS BEEN DEVELOPED AS A GUIDE. DEALERS MAY SELL FOR LESS AND ARE NOT UNDER ANY OBLIGATION TO ACCEPT THIS SUGGESTED RETAIL PRICE.			
SHIP THROUGH/EXPEDIER VIA		METHOD OF TRANSP/ MODE DE TRANSPORT		RAIL		ITEM #: B1-556A O/T 5		KE061 N REC2X 915 000906 05 06 19			

Estimates are based on Government of Canada approved criteria and testing methods. Vehicle's actual fuel consumption will vary.

Estimations établies selon des méthodes d'essai et des critères approuvés par le gouvernement du Canada. La consommation de carburant réelle du véhicule variera.

For more information visit **vehicles.nrcan.gc.ca**

Pour plus d'information visitez **vehicules.nrcan.gc.ca**



custom
accessories

Personalize your vehicle with Ford Custom Accessories. Genuine Ford Accessories are engineered for your vehicle and can be included under the Ford New Vehicle Limited Warranty. Certain conditions, limitations and exclusions apply. See your Dealer for details.

GC16

SOLD TO/VENDU A Erinwood Ford Sales Inc. 2395 Motorway Blvd Mississauga ON CAN L5L 1V4		B10 368	RAMP ONE/ TERMINAL UN RM61	DEALER NO./CONCESSIONNAIRE B10 368	PDSC TOTAL \$34,139.00 * PRIX DE DÉTAIL SUGGÉRÉ PAR LE CONSTRUCTEUR = PDSC *REMARQUE: CE PRIX EST PRÉSENTÉ COMME GUIDE. LES CONCESSIONNAIRES PEUVENT VENDRE POUR MOINS ET NE SONT, D'AUCUNE FAÇON, OBLIGÉS D'ACCEPTER CE PRIX DE DÉTAIL SUGGÉRÉ.
SHIP TO (IF OTHER THAN SOLD TO) / EXPÉDIER A (S'IL Y A AUTRE QUE L'ACHETEUR) National Car Rental B2 587 600 Arthur Fecteau Dorval QC		RAMP TWO/ TERMINAL DEUX	FINAL ASSEMBLY PLANT/ USINE DE MONTAGE LOUISVILLE		
SHIP THROUGH/EXPÉDIER VIA			METHOD OF TRANSP / MODE DE TRANSPORT RAIL	ITEM #: B1-556A O/T 5 KE061 N REC2X 915 000907 05 06 19	

Estimates are based on Government of Canada approved criteria and testing methods. Vehicle's actual fuel consumption will vary.

Estimations établies selon des méthodes d'essai et des critères approuvés par le gouvernement du Canada. La consommation de carburant réelle du véhicule variera.

For more information visit **vehicles.nrcan.gc.ca**

Pour plus d'information visitez **vehicules.nrcan.gc.ca**



accessoires
sur mesure

Personnalisez votre véhicule grâce aux accessoires sur mesure Ford. Les accessoires d'origine Ford sont conçus par Ford et peuvent être intégrés à la Garantie limitée de véhicule neuf Ford. Certaines conditions, restrictions et exclusions s'appliquent. Renseignez-vous auprès de votre concessionnaire.
